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Vragen van het lid Van Dijken (PvdA) aan de ministers van Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport en van Economische Zaken en de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap, mevrouw Van der Laan, over de ondertiteling van programma’s die (mede-) 
gefinancierd zijn met overheidsgeld. (Ingezonden 6 december 2005) 
 
1 
Herinnert u zich uw antwoorden op schriftelijke vragen 1) over het programma “Onder 
Controle?!”? 
 
2 
Waarom is door u niet gereageerd op vragen van het Samenwerkingsverband ondertiteling 
alle programma’s (SOAP) over “Onder controle?!”, terwijl SOAP gesprekspartner van de 
staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap is op dit onderwerp? 
 
3 
Wordt het programma “Onder Controle?!” inmiddels ondertiteld? Zo ja, vanaf welke 
aflevering? Zo neen, waarom niet? Hoe wordt dit aan de kijkers duidelijk gemaakt? 
 
4 
Zijn de afleveringen die in het videoarchief op internet terug te kijken zijn, ook ondertiteld, 
zoals toegezegd in uw eerdere antwoorden? Zo neen, waarom niet? 
 
5 
Wordt het programma “Nederland in Bedrijf” medegefinancierd door het ministerie van 
Economische Zaken? Mag door deze bijdrage worden verwacht dat dit programma voor 
iedereen optimaal bruikbaar wordt gemaakt?  
 
6 
Wordt “Nederland in bedrijf” ondertiteld? Is dit overwogen? Zo neen, waarom niet? 
 
7 
Wilt u er zorg voor dragen dat “Nederland in bedrijf” alsnog wordt ondertiteld? Zo ja, 
wanneer denkt u dit verwezenlijkt te hebben? 
 
8 
Welke stappen hebt u reeds ondernomen om ondertiteling in het standaardcontract van de 
Rijksvoorlichtingsdienst op te nemen? Kunt u op deze manier inderdaad waarborgen dat door 
de overheid gesubsidieerde programma’s in het vervolg worden ondertiteld? 
 
9 
Hoe wilt u de Kamer informeren over de voortgang van de waarborging van ondertiteling van 
deze programma’s? 
 
 
1) Aanhangsel-Handelingen II nr. 124, vergaderjaar 2005-2006 
 


